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Zápis ze zasedání Akademického senátu dne 8.12.2022 
 
 
 

Zasedání se konalo fyzicky. 
 

Přítomni: Tomáš Džadoň, Tomáš Pospiszyl, Tomáš Hlavina, Vojtěch Míča, Adam Pokorný, Nik 

Timková, Magdalena Vovsová, Martin Fischer, Adam Fejfar, Alžběta Procházková, Martina Drozd 

Smutná 

 
Omluveni: Matyáš Zeman, Jana Svobodová, Marie Kuklíková, Tomáš Svoboda, Jan Kracík, Vladimír 
Kokolia 

 
Program zasedání: 

 
1. Schválení programu  
2. Schválení zápisu ze zasedání 16.11. a 26.10. 
3. Vyhlášení voleb do akademického senátu AVU a antidiskriminační platformy 
4. Schválení volební komise (nominace v příloze) 
5. Pedagogické minimum 
6. Další podněty   

 
 
 
Průběh zasedání 
 
Ze zasedání byl pořízen zvukový záznam, nikdo z přítomných nebyl proti. 
 

 
1. Schválení programu  

Hlasování: jednomyslné  
Program AS byl schválen. 
 

 
2. Schválení zápisů ze zasedání dne 16.11. a 26.10. 2022 

 
Před hlasováním o schválení zápisů předseda představil senátu dokument od rektorky, který 
mu byl zaslán ve večerních hodinách den před konáním zasedání AS, a tudíž s ním senát 
nestihl být seznámen. Obsahem dokumentu byly informace o dorovnání nových standardů 
mezd k 1.10.2022 a vyplacení rozdílů mezi současnými a novými standardy formou odměny 
ke mzdě za měsíc listopad 2022. 
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Poté proběhlo hlasování. 
 
Hlasování: jednomyslné 
Zápisy ze zasedání dne 16.11. a 26.10.2022 byly schváleny.  

 
 

3. Vyhlášení voleb do akademického senátu AVU a Antidiskriminační platformy 
Akademický senát AVU vyhlásil volby do Akademického senátu AVU pro období 2023 – 2025 a 
současně volby do Antidiskriminační platformy. 
Termín voleb je 10. ledna 2023. 
 

4. Schválení volební komise (nominace v příloze) 

 
Nominace do volební komise pro volby do Akademického senátu AVU a Antidiskriminační 
platformy: 
 
Nik Timková (předsedkyně komise) 
Martin Fischer (místopředseda komise) 
Tomáš Svoboda  
Tomáš Otoupal 
Adam Fejfar 
 
Hlasování: jednomyslné 
AS schválil složení volební komise.  
 
Předseda senátu po hlasování připomněl, že nově zvolená volební komise se musí obratem 
sejít a do 13.12. veřejně vyhlásit volby na web AVU spolu se zveřejněním seznamů kandidátů. 
Předseda založil na MS TEAMS novou složku pro účel voleb. 
 

 
5. Pedagogické minimum 

M. Drozd Smutná poinformovala senát o zájmu jedné studentky AVU obnovit na škole 
pedagogické minimum. AS předloží studijní prorektorce J. Bernartové návrh na obnovení 
pedagogického minima a zajištění jeho podmínek na AVU. Znění návrhu připraví předseda 
AS.  
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6. Další podněty 
 

Úpravy mezd 
Není úplně jasné, podle jakého klíče se vedení dopracovalo k aktuálním úpravám mezd 
jednotlivých zaměstnanců. Jasně toto bude upravovat nový mzdový předpis, který má 
rektorka vydat v roce 2023. Přítomný pan kvestor potvrdil senátu, že sám zatím nemá od 
vedení žádné informace, jak bude předpis koncipován. 
 
Hybridní forma hlasování do voleb 
Marie Kuklíková oznámila, že za studentskou komoru byl odevzdán návrh úpravy volebního 
řádu obsahující hybridní formu hlasování jako novou alternativu způsobu voleb. Předseda 
požádal všechny senátorky a senátory o prostudování a připomínky k návrhu. Tento návrh 
volebního řádu by se po jeho schválení (senátem, vedením AVU a ministerstvem školství) 
týkal až voleb do Akademického senátu pro období 2025 – 2027.  
Pro účel vytvoření softwaru pro hybridní volby škola najala firmu KVER, již v minulosti 
spolupracující s AVU. Firma KVER má hodinovou sazbu 1.500 Kč/hod. a časová dotace 
k vytvoření softwaru činí 64 hodin. Firma bude financována ze zdrojů OPVVV, nikoli 
z rozpočtu školy, což potvrdil kvestor, který byl přítomen na zasedání. Také vysvětlil, že tím 
škola využila projektem předplacené a nevyčerpané hodiny.  
Vystoupil Tomáš Kukla z IT oddělení AVU (zástupce vedoucího T. Kuchaře) aby odprezentoval 
a vysvětlil bezpečnost voleb. P. Kukla podotkl, že volby jsou zabezpečené standardně, jako je 
zabezpečena vnitřní komunikace školy, tzn používá se tzv „Active Directory“. Stejně tak to 
bude i v případe voleb do AS, přesnou autorizaci bude udělovat IT oddělení pro konkrétní 
účel – volby do AS, nebo jiný typ volby (rektora, rektorky). Bude třeba si za senát zvolit 
kontaktní osobu, která bude komunikovat se software firmou a předávat požadavky, a to 
zcela jasné, abychom se vyhnuli nákladům na vícepráce. Většina senátu byla pro to, aby 
kontaktní osobou byl člen nebo členka studentské komory. Studentská komora vybere ze 
svých řad tuto osobu a sdělí předsedovi senátu. 
T. Hlavina vznesl dotaz, jak se bude postupovat v případě výpadku sítě. T. Kukla sdělil, že 
vzniká na IT paralelní projekt spočívající v cloudovém řešení v případech výpadků sítě tj. 
možnosti se v takovém případě připojit přes jiný zdroj. 
 
Předseda senátu přistoupil k hlasování o schválení návrhu změny volebního řádu zavádějícího 
hybridní volby.  
 
Hlasování: pro – 10, 1 se zdržel hlasování. 
Úprava Volebního řádu AS AVU byla schválena. 
 
Etický kodex 
M. Vovsová opět připomněla nevyhovující stav Etického kodexu. Mimo to, že v něm určité 
věcí chybí, zdůraznila také fakt, že jeho dosavadní úprava pamatuje pouze na zaměstnance. 
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Akreditace 
M. Fischer vznesl dotaz na aktuální stav akreditací. T. Pospiszyl sdělil, že již existuje 
harmonogram. Zatím je koncepce akreditací jen rámcová, také dost pomohla anketa. Veškeré 
změny v akreditacích navrhuje Umělecká rada AVU. 
 
AS si u studijní prorektorky vyžádá aktuální informace ohledně nových akreditací. Ty mají být 
předloženy na ministerstvo v červnu 2023.  
T. Pospiszyl připomněl, že AVU má novou specialistku zabývající se agendou akreditací. 
Studijní prorektorka Jana Bernartová a koordinátorka Jana Kitzlerová byli pozváni na lednévé 
zasedáni AS, a poinformovala v jakém stavu jsou akreditace. 
 
Otevření školy v novém roce 
M. Fischer vznesl dotaz. Informaci bude nutno vyžádat si od vedení.  
 
Příští zasedání AS: 4. ledna 2023. 
 
 

 

Zapsala Lucie Pesrová 19.12.2022 
 

 

 


